
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  37 

двадцять сьомого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 29 жовтня 2024 року  м. Кропивницький 

 

Під час засідання здійснювалась онлайн-трансляція. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

На двадцять сьоме засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 27 депутатів, депутаток. Відсутні 16. Кворум, необхідний для 

початку проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Депутати, депутатки та присутні вшанували хвилиною мовчання 

пам'ять загиблого захисника – кропивничанина Дмитра Нікітіна, всіх 

військових та мирних співгромадян, які стали жертвами російсько-

української війни. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі двадцять сьомого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть 

участь:  
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заступники міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради: 

Мосін О.В., Вергун О.С.; 

Балакірєва С.М. – керуючий справами виконавчого комітету міської ради; 

Закаблуковський В.О. – голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради; 

Марченко Л.М. – староста Новенського старостинського округу. 

 

Член робочої президії, голова постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на робочому 

місці. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту Кропивницької міської ради депутатські 

запитання, заяви і оголошення оголошуються депутатами на початку  

будь-якого пленарного засідання сесії. 

Якщо такі є, прошу оголосити. Немає. 

 

Нагадав про алгоритм дій у разі звукового сигналу ‟повітряна тривога”. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії (двадцять сьоме засідання), до якого включено два питання: 

‟Про депутатські запити депутатів/депутаток міської ради”; 

‟Про звернення Кропивницької міської ради восьмого скликання щодо 

підтримки Плану перемоги, представленого Президентом України 

Володимиром Зеленським”, проєкт рішення за реєстраційним № 2318. 

Чи будуть ще пропозиції щодо порядку денного? Немає. 

Пропоную розданий перелік додаткових питань до порядку денного 

дев’ятої сесії (двадцять сьоме засідання) взяти за основу і в цілому. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2319 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 
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Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів/депутаток міської 

ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів, депутаток є запити, прошу їх оголосити. Немає.  

 

Переходимо до розгляду питання порядку денного – ‟Про звернення 

Кропивницької міської ради восьмого скликання щодо підтримки Плану 

перемоги, представленого Президентом України Володимиром Зеленським”, 

проєкт рішення за реєстраційним № 2318. Доповідач Колюка О.С. – секретар 

міської ради. 

 

Шановні депутати, депутатки, присутні! 

24 жовтня 2024 року відбулося розширене засідання президії Конгресу 

місцевих та регіональних влад при Президентові України. На порядку денному 

було обговорення основних аспектів Плану перемоги, представленого 

Президентом України Володимиром Зеленським. Під час засідання було повне 

розуміння важливості підтримки та долучення органів місцевого 

самоврядування до просування Плану перемоги, в тому числі через громади-

побратими в країнах-союзниках нашої держави. У зв’язку з цим сьогодні було 

скликано пленарне засідання сесії міської ради, на якому пропонується 

розглянути питання ‟Про звернення Кропивницької міської ради восьмого 

скликання щодо підтримки Плану перемоги, представленого Президентом 

України Володимиром Зеленським”. 

 

Зачитав текст звернення Кропивницької міської ради восьмого 

скликання щодо підтримки Плану перемоги, представленого Президентом 

України Володимиром Зеленським та проєкт рішення № 2318. 

Запропонував переглянути на екрані проєктора відеозвернення депутата 

Кропивницької міської ради восьмого скликання Вязовцева В.В., який з перших 

днів повномасштабного вторгнення російської федерації в Україну став на 

захист держави та вступив до лав Збройних сил України.  

 

У своєму відеозверненні Вязовцев В.В. наголосив на важливості заявити 

про свою позицію щодо Плану перемоги, представленого Президентом 

України Володимиром Зеленським, підтримати рішучі кроки, щоб переломити 

хід війни. Закликав депутатів, депутаток до єдності. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Чи є необхідність у обговоренні, запитання, пропозиції? Немає. 
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Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 2318 за 

основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2320 “Про звернення Кропивницької міської 

ради восьмого скликання щодо підтримки Плану перемоги, 

представленого Президентом України Володимиром Зеленським” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Дякую, колеги, колежанки за розуміння важливості цього питання! 

Слава Україні! Героям Слава! 

 

Чи є бажаючі виступити з питання ‟Різне”? 

 

Колтунова К.С., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), пояснила чому депутати, депутатки 

прикрасили свій одяг літерою ‟Ї”. Поінформувала, що щороку 27 жовтня в 

Україні відзначається День української писемності та мови. Наголосила на 

важливості, розвитку зміцнення та популяризації держаної мови в 

українському суспільстві. Як голова Консультативної ради з питань розвитку 

та функціонування української мови при Кіровоградській обласній військовій 

адміністрації ознайомила присутніх з результатами опитування щодо мовної 

ситуації на Кіровоградщині, яке тривало з 30 вересня по 18 жовтня 2024 року. 

Відзначила сфери соціального та публічного просторів, де найчастіше 

спостерігаються порушення мовного законодавства. Пояснила, що настав 

час для консолідації суспільства та повномасштабного формування 

українськоцентричної України.  

Поінформувала про заходи з розвитку та популяризації української мови, 

які проводяться у місті Кропивницькому та Кіровоградській області. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Чи є ще бажаючі виступити? Немає. 

Всі питання, включені до порядку денного на двадцять сьомому засіданні 

дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуті. 

Пропоную завершити двадцять сьоме засідання дев’ятої сесії.  
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Дякую усім за роботу. 

Про дату та час проведення наступного пленарного засідання вам буде 

повідомлено заздалегідь.  

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 
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